
FinansministerenFolketingets Miljøudvalg 
Christiansborg Den 28. juni 2013

Svar på Miljøudvalgets spørgsmål nr. 300 (Alm. del) af 21. marts 
2013 stillet efter ønske fra Per Clausen (EL)

Spørgsmål
”Vil ministeren redegøre for samtlige de kontakter, der har været om det nye 
Amagerforbrændingsanlæg, mellem Finansministeren og/eller Finansministeriet 
på den ene side og på den anden side Københavns kommune og/eller 
borgmestre/politikere her, jf. MIU alm. del - svar på spm. 45?”

Svar
Københavns Kommune har ved et par lejligheder henvendt sig til 
Finansministeriet vedrørende status for arbejdet med ressourcestrategien for 
affaldshåndtering, der potentielt har implikationer for 
affaldsforbrændingssektoren, herunder Ressourcecenter Amager. 

Finansministeriet får løbende henvendelser af denne type angående status for 
diverse arbejdsgrupper mv. 

Jeg kan supplerende oplyse, at der ikke har været afholdt møder mellem 
Københavns Kommune og mig om Ressourcecenter Amager, men spørgsmålet 
har dog uformelt været vendt ved flere lejligheder. 

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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